



تعلم الشركة السورية للغاز عن مناقصة داخلية - خارجية للمرة الثانية
لإجراء صيانة لعنفة محطة غاز الريان MARS 100 وفق توصيات الشركة الصانعة
الملف رقم ١٧/٢٠٢٤/أ

- التأمينات المؤقتة :
- للعارض الخارجي : /١٦٢,٥٠٠/ دولار فقط مائة واثنان وستون ألف و خمسمائة دولار أمريكي لا غير .
- للعارض الداخلي: /١,٨٧٨,٠١٢,٥٠٠/ ل س فقط مليار و ثمانمائة و ثمانية وسبعون مليون و اثنا عشر ألف و خمسمائة ليرة سورية لا غير .
- التأمينات النهائية : بنسبة (١٠ %) عشرة بالمائة من قيمة الإحالة .
- آخر موعد لتقديم العروض: حتى نهاية الدوام الرسمي من تاريخ ١٤/١٠/٢٠٢٤
- موعد جلسة فض العروض: الساعة العاشرة صباحاً من تاريخ ١٥/١٠/٢٠٢٤
- مدة و بدء التنفيذ : /ثلاثمائة يوماً / تبدأ اعتباراً من تاريخ أمر المباشرة .
- مكان التنفيذ : كما هو وارد في دفتر الشروط الفني.
- مدة الارتباط بالعرض : / تسعون يوماً / تبدأ من اليوم التالي لآخر موعد لتقديم العروض .
- تقدم العروض إلى الديوان العام للشركة السورية للغاز / حمص - أوتوستراد طرطوس.
- على من يود الاشتراك بهذا الإعلان مراجعة / مديرية العقود والمشتريات / في مركز الشركة للحصول على دفتر الشروط لقاء دفع مبلغ /١٦٥٠/ دولار أمريكي فقط ألف وستمائة و خمسون دولار أمريكي للعارض الخارجي، و /١٨,٨٠٠,٠٠٠/ ل.س فقط ثمانية عشر مليوناً و ثمانمائة ألف ليرة سورية للعارض الداخلي والرسوم المترتبة على هذين المبلغين.
- كل ما لم يرد عليه نص في هذا الإعلان يرجع فيه إلى أحكام نظام العقود الصادر بالقانون رقم /٥١/ لعام ٢٠٠٤ ودفتر الشروط الخاص بالملف والمرسوم رقم /٤٥٠/ لعام ٢٠٠٤ .

المدير العام



Syrian Gas company announces for internal- external tender for the second time for file
No.17/2024/A

For overhauling the gas turbine MARS 100 of Al Rayan gas station
according to the Manufacturer's recommendations

-Bid Bond:

- for the external bidder: **\$/162.500/** only one hundred and sixty two thousand and five hundred US dollars.

- for the local bidder: S.P /1.878.012.500/ only one billion, eight hundred and seventy eight million, twelve thousand and five hundred Syrian pounds.

-Performance Bond: in ratio of /10% / ten percent of the contract value .

Closing date : till end of official working hours on 14/10/2024 .

Opening offers date : at 10 a.m. on 15/10/2024 .

Execution period: /three hundred days/ starting from the date of commencement order.

Execution place : as stated in the technical tender book.

Each offer is considered valid for /90/ ninety days starting on the day following the closing date.

-Offers are to be submitted at of SGC bureau in Homs-Tartos speed road .

The bidder who wants to participate in this announcement has to refer to the Directorate of Contract and Purchase at SGC headquarter to get Tender Book against \$ /1650/ only one thousand ,six hundred and fifty US dollars for external bidder , and S.P/18.800,000/ only eighteen million and eight hundred thousand Syrian pound for local bidder, Also the fees imposed for these two amounts.

Any text not mentioned in this announcement is to be referred to the provisions of Law No. 51 of 2004, Decree No. 450 of 2004 , and the Tender Book special to the file.

General Director